
Verslag Kernteam Sportakkoord Bernheze  
 
Algemeen 

Naam werkgroep/kernteam Kernteam 

Datum 16 november 2022 

Tijdstip 15:30u (gemeentehuis / digitaal) 

Aanwezig (fysiek)   

Aanwezig (digitaal)   

Afwezig   

Voorzitter     

Notulist 
 

 

 
Agendapunten 

1. Opening & mededelingen 

Welkom aan iedereen 

 

2. Verslag kernteam 28 september 2022 

Het verslag van 28 september 2022 is goedgekeurd. De volgende actiestappen kunnen worden verwijderd: 43, 

46, 47, 54, 55, 56. 

 

Wat betreft actiestap 54 wordt het volgende toegelicht betreft verantwoordelijkheid bij naschools sporten. 

Leerlingen zijn zodra ze het schoolgebouw binnen lopen verantwoordelijk voor de school. Op moment dat ze 

naar buiten lopen richting de sporthal vallen ze onder verantwoordelijkheid van de ouders. Zodra de leerlingen 

de sporthal betreden is Gympoint verantwoordelijk. G. geeft aan dat Gympoint hier voldoende voor is verzekerd 

op moment dat een ongeval zich voordoet.  

 

Wat betreft actiestap 51: deze actiestap is uitgevoerd. Besloten wordt om alle betrokkenen van het Lokaal 

Sportakkoord de promotieflyer ook toe te sturen zodat zij hopelijk deze ook tonen op schermen in hun 

accommodatie. De actiestap is daarop iets aangepast.  

 

Actiestap 55 wordt geschrapt wegens te weinig enthousiasme vanuit de werkgroepen en het kernteam.  

 

De hoogtepunten van het Lokaal Sportakkoord hebben we i.v.m. de tijd niet doorgenomen. T. zorgt wel voor een 

update op de website en deelt deze met het kernteam. Tevens verzorgt hij de update met de nieuwe 

gerealiseerde punten vanuit deze vergadering.  

3. Besteding budget Lokaal Sportakkoord 

Het Lokaal Sportakkoord Bernheze heeft vanuit de overheid voor 2022 een budget toegekend gekregen. De 

gemeente dient uiterlijk 31 december 2022 te verantwoorden waar het budget voor gebruikt is. Alles wat niet op 

is wordt teruggevorderd naar Den Haag. Er zijn de afgelopen periode verschillende aanvragen binnen gekomen, 

waarover het kernteam in deze vergadering een besluit heeft genomen. Hierbij is besloten dat T. zorgt voor 

terugkoppeling op de onderstaande budgetaanvragen waarvoor een bedrag is toegekend. Hiervoor is een factuur 

of rekeningnummer inclusief tenaamstelling nodig.  

 

De volgende aanvragen uitvoeringsbudget worden toegekend: 

1. Aanvraag door KBO Vorstenbosch & Bootcamp Heeswijk-Dinther betreft de pilot MBvO (bootcamp. 

Hiervoor wordt een bedrag van 2000 euro toegekend. 



2. Aanvraag door Dance Team Nistelrode en KBO Nistelrode voor materialen t.b.v. MBvO (dans). Hiervoor 

wordt een bedrag van 1800 euro toegekend.  

3. Aanvraag door Samen Nistelrode, KBO Nistelrode en Dorpsraad Nistelrode voor materialen + loonkosten 

MBvO in Nistelrode. Hiervoor wordt een bedrag van 2000 euro toegekend.  

4. GGD Hart voor Brabant heeft in samenwerking met andere betrokken organisatie een aanvraag 

ingediend voor de organisatie van de fitheidstesten in Heeswijk-Dinther. Hiervoor wordt een bedrag van 

600 euro toegekend. Uit de factuur van 8 november 2022 blijkt dat de kosten lager uitvallen tot een 

bedrag van €476,29.  

5. Tevens wordt voor de fitheidstesten ingestemd met de gemaakte kosten voor flyers t.b.v. promotie van 

sportaanbod. Het bedrag van €372 euro wordt daarmee toegekend.  

 

De volgende aanvragen uitvoeringsbudget worden niet toegekend 

6. Zorgcentrum Heelwijk heeft budget aangevraagd voor rolstoelondersteuning. Het Kernteam komt tot 

het besluit dat dit onvoldoende past bij de ambities van het Lokaal Sportakkoord Bernheze. Het 

gevraagd budget wordt daarom niet toegekend. J. zorgt voor terugkoppeling naar Zorgcentrum 

Heelwijk.  

 

Het tweede doel van deze vergadering was om te kijken op welke manier we het overig beschikbare budget op 

een zinvolle manier konden besteden. Hiervoor wordt aan de volgende initiatieven een budget toegekend.  

• Besproken worden de mogelijkheden om in Bernheze extra beweegtoestellen te realiseren. De 

mogelijkheden worden besproken om in Heesch en Vorstenbosch extra toestellen te plaatsen. 

Uiteindelijk geeft het kernteam de voorkeur aan het plaatsen van beweegtoestellen in een andere kern, 

om zo meer preiding te realiseren. In Nistelrode is door Zorgcentrum Laarstede in verleden 

enthousiasme kenbaar gemaakt. Hiervoor wordt een budget van +- 20.000 euro vrij gemaakt. De 

volgende actiestappen worden in gang gezet: 

- F. vraagt aan collega van beheer naar de mogelijkheden om op het grasveldje aan de Parkstraat 

(Nistelrode) 4 beweegtoestellen te plaatsen. Daarbij vraagt F na wat de exacte kosten waren voor 

toestellen, grondwerk, groen, etc. Bij goedkeuring communiceert hij dit met S. 

- S. gaat vervolgens de mogelijkheden bespreken met Jolanda Derksen van Zorgcentrum Laarstede. In 

samenwerking met hun kan gekeken worden naar welke beweegtoestellen het gaan worden. S 

bekijkt daarnaast samen met Laarstede ook de mogelijkheden voor het toegankelijk maken van de 

toestellen voor mensen met een beperking.  

• In verleden hebben TC Telro en Brabant Schietsport met enkele andere verenigingen een aanvraag 

ingediend voor de aanschaf van een AED. Hiervoor is een budget van 1000 euro toegekend, waarna de 

verenigingen aan zet waren om de laatste 1000 euro toe te kennen. Helaas trokken enkele verenigingen 

zich terug, waardoor er een financieel gat ontstond. De twee verenigingen leggen samen 400 euro in. 

Op verschillende manieren is geprobeerd om de laatste 600 euro bij elkaar te krijgen. Het kernteam 

heeft uiteindelijk besloten om het bedrag te verhogen naar €1600 euro om zo de AED te realiseren. T 

koppelt terug naar de betreffende verenigingen, zorgt dat er met Harold van Griensven (AED Bernheze) 

afstemming plaatsvind en zorgt voor factuur om zo de AED voor einde van dit kalenderjaar te realiseren.  

• In Sporthal de Lindershof staat een digibord waarvoor men op zoek is naar een trolley om het digibord 

gemakkelijk kunnen te verplaatsen. Het digibord zal gebruikt gaan worden door Emmaus, de Kiem en 

mogelijk ook Hooghuis, HGC en andere gebruikers.  De kosten á 600 euro worden toegekend. F checkt 

bij M of het akkoord is om hem zo in berging te plaatsen zoals nu is opgeslagen, namelijk aan de 

binnenkant van het voetbaldoel. T. vraagt factuur op bij RH 

• Er wordt geopperd om te kijken of Zorgcentrum Laarstede behoefte heeft aan een Silverfit Alois. 

Opgemerkt is dat zorgcentrum Heelwijk en zorgcentrum Laverhof er een met veel enthousiasme 

gebruiken. S bespreekt de mogelijkheden met Laarstede om een Silverfit aan te schaffen. Hierbij het 



voorstel dat het Lokaal Sportakkoord een bijdrage van 50% doet en Laarstede zelf de andere 50% 

betaald.  

 

Punten voor volgende vergadering 

• In vorige vergadering verteld M over het belang van preventief handelen in relatie tot kniebandletsel. 

Ziet M kansen om een cursus door een professional te organiseren, bekostigd vanuit het Lokaal 

Sportakkoord 

• Vanuit Lokaal Sportakkoord worden AED/reanimatie trainingen georganiseerd in Heesch, Heeswijk-

Dinther en Nistelrode waaraan ongeveer 130 deelnemers mee doen. De kosten á 30 euro per persoon 

zouden door het Lokaal Sportakkoord vergoed worden, mits de training verzorgd zou worden door de 

plaatselijke EHBO vereniging. De totale kosten komen op ongeveer €4000 euro. Willen we dat de 

betreffende verenigingen hier al een factuur voor sturen?  

 

De volgende punten worden nog besproken en behoeven een andere actie: 

• G. heeft inventarisatie gemaakt wat betreft behoeftes voor binnensport accommodaties. F heeft in 

contact met MB begrepen dat AN hierover het overzicht bewaard voor de sportzalen in Bernheze. 

Tevens heeft hij al verschillende afspraken met verschillende verenigingen. Het voorstel van G is via F 

met M  / A gedeeld en zij kijken welke mogelijkheden er zijn.  

• S bespreekt in overleg met vakleerkrachten welke mogelijkheden er zijn om via Gympoint een Ipad aan 

te schaffen om in de lessen te gebruiken voor videofeedback. Deze uitkomst neemt hij mee naar ons 

volgende overleg, om dan te besluiten of het Sportakkoord hierin kan bijdragen.  

• In Bernheze kennen we ‘de sportieve school’ waarbij materialen tussen de sportzalen rouleren. 

Besproken wordt of vanuit het Lokaal Sportakkoord dit materiaal kan worden vervangen voor 

innoverend materiaal als Kanjam, Archery attack of stoepranden. Hiervoor is geen concreet plan en 

besloten wordt om dit ok eens met AN te bespreken. T pakt dit op.  

 

Het budget wat over blijft aan einde van dit kalenderjaar wordt intern bij de gemeente anders weg geboekt. Dit 

op basis van eerdere uitgaven op gebied van bewegen / spelen die door de gemeente zijn gedaan. De 

verwachting is dat het om ongeveer €20.000 zal gaan.   

 

6 Volgende bijeenkomst 

 stuurt een datumprikker.   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Roulatieschema voorzitter (V) | notulist Kernteam (N) 



Actiepunten kernteam 
 

 Wat? Wie? Wanneer? 

16 Aandacht blijven vestigen op (de mogelijkheden van) het 
sportakkoord 

Kernteam  Continu 

28 Bijhouden gerealiseerde punten uit het Sportakkoord T Continu. T. stuurt 
voorafgaande aan overleg 
overzicht mee. 

34 Indien nieuwsitems voor gemeente pagina via F aanleveren Allen Continu 

38 T heeft contact opgenomen met de EHBO vereniging in 

Nistelrode aangaande AED-trainingen. EHBO komt met data. 

Subsidie nog uit te betalen. 

T 01-12-2022 

51 Slide voor wachtruimtes delen met betrokkenen van Lokaal 

Sportakkoord. Zij kunnen deze mogelijk ook in hun 

gezamenlijke ruimt of kantine tonen.  

T 01-12-2022 

52 Informeren naar mogelijkheden om alle vakleerkrachten / 

combinatiefunctionarissen een EHBO (herhalings)cursus te 

geven 

G 28-09-2022 

53 Minformeert bij WR naar eventuele geïnteresseerden voor in 

kernteam. J bij de betrokkenen van de fittestdag Heesch. 

M en J 28-09-2022 

57 T koppelt de uitkomst terug van de volgende aanvragen met 

kernteam in .cc: 

- DTC/BO Nistelrode 

- KBO VB/Bootcamp HD 

- Samen Nistelrode/KB Nistelrode/Dorpsraad 

Nistelrode 

T 23-11-2022 

58 J koppelt afwijzing budgetaanvroeg Zorgcentrum Heewlijk 

terug met kernteam in .cc.  

J 23-11-2022 

59  Uitzoeken mogelijkheden voor beweegtoestellen in Nistelrode F / S 01-12-2022 

60  Terugkoppeling naar TC Telro en Brabant Schietsport wat 

betreft aanschaf AED en tevens afstemming met HG om de 

AED Daadwerkelijk te realiseren en stuurt factuur door naar 

F.  

T 23-12-2022 

61 Afstemming van de opberglocatie van het digibord met MB 

door F. T gaat digibord realiseren en zorgt dat de factuur bij F 

komt 

T / F 01-12-2022 

62 S bespreekt met Zorgcentrum Laarstede de mogelijkheden 

voor aanschaf van Silverfit Alois 

S 01-12-2022 

63 M denkt na over mogelijkheden om preventie cursus 

kniebandletsel te organiseren en bijbehorende budget 

M 01-12-2022 

64 S checkt bij Gympoint de mogelijkheden voor aanschaf van 

Ipad t.b.v. videofeedback in het bewegingsonderwijs 

S 01-12-2022 



65 T bespreekt de mogelijkheden om ‘de sportieve school’ 

materialen te innoveren met AN 

T 01-12-2022 

66 Opnemen preventie cursus kniebandletsel & betaling 

AED/reanimatie training op volgende agenda 

T 01-12-2022 

 


